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PROTOKÓŁ NR I/2024 

z obrad I sesji Rady Gminy Brojce kadencji 2024-2029 

w dniu 07 maja 2024 r. 

 

Ad.1. Otwarcie inauguracyjnej sesji Rady  

I posiedzenie sesji nowo wybranej rady w celu złożenia ślubowania przez radnych oraz wójta na 

podstawie art. 20 ust. 2 oraz art. 29a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym zwołane zostało przez 

Komisarza Wyborczego w Szczecinie I Tomasza Macieja Czapiewskiego. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 16.00 w sali wiejskiej w Brojcach. Sesje otworzył najstarszy 

wiekiem Radny (Senior) p. Jan Herman. Prowadzący przywitał obecnych. W posiedzeniu bierze udział 

15 radnych. Lista obecności radnych biorących udział w posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. W obradach udział brały również osoby spoza Rady m.in.: Wójt Gminy Brojce Michał 

Zinowik, Skarbnik Gminy Edyta Jankowska, Kierownik OPS/Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Wyborczej w Brojcach Małgorzata Pszczoła, Sołtysi Sołectw: Smokęcino, Pruszcz, Strzykocin, 

Stołąż, Tąpadły, Dargosław, Brojce, Bielikowo i pracownik Biura Rady Gminy Anna Bielecka-

Tyszer, Starosta Powiatu Gryfickiego Ryszard Chmielowicz, Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

Agnieszka Fudała, Wójt Gminy Świerzno Radosław Drozdowicz, inne osoby. Lista obecności osób 

spoza Rady stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad. 2. Wręczanie radnym zaświadczeń o wyborze, 

Radny Senior poprosił  Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej Małgorzatę Pszczołę 

 o wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego IX kadencji w latach 

 2024 – 2029. Zaświadczenia zostały wręczone. Kopie zaświadczeń stanowią załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad.3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

Radny Senior poprosił  wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie  dobro mojej gminy  i jej mieszkańców” 

Następnie najmłodszy radny Dariusz Wołczak wyczytał radnych z listy obecności. Kolejno 

wywoływani radni wstawali i wypowiadali słowo „Ślubuję”:  

Radny Senior stwierdził, że ślubowanie złożyli wszyscy radni Rady Gminy Brojce wybrani na 

kadencję 2024-2029: Borucka Marta, Galewski Rafał, Herman Jan, Jakubowski Roman, Kostrzewa 

Tomasz, Kruk Zbigniew, Łakomy Piotr, Misikonis Wioleta, Piasecki Wojciech, Piskrzyński 

Bartłomiej, Sikorska Helena, Stachura Krzysztof, Wołczak Dariusz, Wróbel Magdalena, Żurek 

Krzysztof 
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Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad. 

Radny Senior stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji, na 15 radnych na 

sesji obecnych jest 15. 

Radny Senior przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie inauguracyjnej sesji Rady 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze 

3. Złożenie ślubowania przez radnych 

4. Przyjęcie porządku obrad 

5. Wybór przewodniczącego Rady 

6. Wręczenie zaświadczenia o wyborze Wójta 

7. Złożenie ślubowania przez Wójta 

8. Zamknięcie obrad 

 

Radny Senior zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło 

15 radnych. 15 radnych było „za” zmianą porządku obrad, nie było głosów „przeciw”, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Radni: Marta Borucka, Rafał Galewski, Jan Herman, Roman Jakubowski, Tomasz Kostrzewa, 

Zbigniew Kruk, Piotr Łakomy, Wioleta Misikonis, Wojciech Piasecki, Bartłomiej Piskrzyński, Helena 

Sikorska, Krzysztof Stachura, Dariusz Wołczak, Magdalena Wróbel, Krzysztof Żurek– głosowali „za” 

Wykaz imiennego głosowania przeprowadzonego za pomocą urządzenia umożliwiającego 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych (system SunVote) stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

Radny Senior poinformował radnych, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, rada 

wybiera ze swego grona przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Poprosił o zgłaszanie kandydatów. Zgłoszono 

kandydaturę Piotra Łakomego. Kandydat wyrazili zgodę na kandydowanie.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radny Senior zamknął listę zgłoszeń kandydatów na 

przewodniczącego rady. Następnie poinformował o konieczności powołania komisji skrutacyjnej w 

liczbie 3 radnych w celu przeprowadzenia głosowania tajnego. Poprosił o zgłaszanie kandydatów do 

jej składu. Zgłoszono: Helenę Sikorską, Romana Jakubowskiego, Tomasza Kostrzewę . Kandydaci 

wyrazili zgodę na kandydowanie  

Radny Senior poinformował o głosowaniu imiennym radnych sprawie powołania zgłoszonych 

kandydatów w skład komisji skrutacyjnej. Radni Stosunkiem głosów 15 „za” przegłosowali wybór 

zgłoszonych radnych w skład Komisji Skrutacyjnej. Głosów „przeciw” nie było, głosów 

wstrzymujących nie było. Radni: Marta Borucka, Rafał Galewski, Jan Herman, Roman Jakubowski, 
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Tomasz Kostrzewa, Zbigniew Kruk, Piotr Łakomy, Wioleta Misikonis, Wojciech Piasecki, Bartłomiej 

Piskrzyński, Helena Sikorska, Krzysztof Stachura, Dariusz Wołczak, Magdalena Wróbel, Krzysztof 

Żurek– głosowali „za”. 

Wykaz imiennego głosowania przeprowadzonego za pomocą urządzenia umożliwiającego 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych (system SunVote) stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

Komisja skrutacyjna została powołana w składzie: Helena Sikorska, Roman Jakubowski, Tomasz 

Kostrzewa. Na Przewodniczącego Komisji jej członkowie wybrali Helenę Sikorską.  

Radni zostali poinformowani, że głosowanie jest tajne, radni głosowali na kartkach, które rozdała 

komisja skrutacyjna. Radni dokonują skreślenia w kabinie i wrzucają  kartkę do urny znajdującej się 

na sali posiedzeń. Kartka do głosowania określała, że głosowanie tajne dotyczy wyboru 

Przewodniczącego Rady, jest opatrzone pieczęcią rady, znajdowało się na niej nazwisko i imię 

kandydata oraz rubryki z odpowiedzią „ZA”, „PRZECIW”, „WSTRZYMUJĘ SIĘ”. Radny oddaje 

głos wpisując przy kandydacie znak „X” w odpowiedniej kratce.  

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. Po sporządzeniu, przeliczeniu i opieczętowaniu kartek do 

głosowania, Przewodnicząca Komisji karty do głosowania przekazywała kolejno wyczytywanym 

radnym, którzy po dokonaniu głosowania wrzucali je do urny znajdującej się na sali. Po tej czynności 

komisja dokonała przeliczenia kart i sporządziła protokół, który następnie został odczytany przez 

Przewodniczącą Komisji i wraz z kartami do glosowania przekazany do protokołu z sesji. Protokół 

Komisji Skrutacyjnej załącznik nr 6 do protokołu; karty z glosowania załącznik nr 7.  

Radny Senior na podstawie protokołu komisji skrutacyjnej stwierdził, że rada w głosowaniu tajnym 

dokonała wyboru Przewodniczącego Rady w osobie radnego Piotra Łakomy. Następnie przedstawił 

treść uchwały I/1/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Brojce (załącznik nr 8 do 

protokołu). 

Przewodnictwo Sesji objął wybrany Przewodniczący Rady Gminy Piotr Łakomy. 

 

Ad. 6. Wręczenie zaświadczenia o wyborze Wójta 

Przewodniczący Rady oddał głos Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej p. Małgorzacie 

Pszczole, która poinformowała, że w wyniku bezpośrednich wyborów Wójta przeprowadzonych  

w dniu 7 kwietnia 2024 r. na Wójta Gminy Brojce, wybrany został p. Michał Zinowik, co potwierdziła 

wręczeniem zaświadczenia o wyborze. Kopia zaświadczenia stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 7. Złożenie ślubowania przez Wójta 

Zgodnie z art. 29 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, objęcie obowiązków Wójta następuje  

z chwilą złożenia wobec rady ślubowania. Przewodniczący Rady zwrócił się do p. Michała Zinowika 

o powtarzanie roty ślubowania o treści: „Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, 
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 że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i 

pomyślności mieszkańców gminy”  

Po powtórzeniu przez p. Michała Zinowika roty ślubowania Przewodniczący Rady stwierdził, że 

spełniony został ustawowy wymóg w zakresie objęcia obowiązków przez Wójta Gminy Brojce  

p. Michała Zinowika. 

 

Ad. 8. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady, wobec wyczerpania porządku obrad zamknął obrady I Sesji Rady Gminy 

Brojce kadencji 2024-2029 w dniu 7 maja 2024 r. 

 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-WIDEO Z SESJI ORAZ  

ZEDYTOWANY ZAPIS TRANSKRYPCJI MOWY NA TEKST. 

 

Protokół sporządziła: 

Anna Bielecka-Tyszer 

 

 

 

1. Lista obecności Radnych 

2. Lista obecności osób spoza Rady. 

3. Kopie zaświadczeń o wyborze na radnych (15 szt.). 

4. Imienny wykaz głosowań Radnych w sprawie przyjęcia porządku. 

5. Imienny wykaz głosowań Radnych w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej. 

6. Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania tajnego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Brojce. 

7. Karty z głosowania tajnego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Brojce. 

8. Uchwała I/1/2024 w sprawie wyboru przewodniczącego rady gminy Brojce. 

9. Kopia zaświadczenia o wyborze Wójta Gminy Brojce. 

 

Tekst z transkrypcji I (1) Sesji Rady Gminy Brojce w dniu 7 maja 2024 r. 
 

Jan Herman (Radny Senior) 

Dzień dobry. Otwieram I (pierwszą) Sesję IX kadencji Rady Gminy w Brojcach na lata 2024 -2029. 

Informuję, że I sesję nowo wybranej rady oraz wójta zwołana została na podstawie art. 20 ust. 2 oraz 

art. 29 a ust 2 ustawy o samorządzie gminnym przez Komisarza Wyborczego w Szczecinie. W tym 

momencie, proszę państwa, się zatrzymam, bo pan wójt poprosił o głos, czyli proszę, uprzejmie. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

Szanowni Państwo, ja bardzo dziękuję. Przepraszam, też za tak niestandardową formę rozpoczęcia tej 

sesji, ale chciałbym wszystkich państwa poprosić, abyśmy na chwilę się zatrzymali i za dumą 

wspomnieli Michała Gardziejewskiego. Jest to mój uczeń z czasów, kiedy jeszcze czy nie uczyłem w 
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szkole. Chłopak, który w młodym bardzo wieku stracił życie w wypadku tutaj nieopodal Brojc. Tak, 

że Szanowni Państwo, wstańmy na chwilę i chwilą ciszy uczcijmy jego pamięć. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Następny punkt naszej sesji to jest przywitanie wszystkich przybyłych, więc czynię to niniejszym i 

witam pana Starostę Powiatu, pana Ryszarda Chmielowicza. Witam pana wójta gminy Świerzno 

Radosława Drozdowicza. Przepraszam, że dama na końcu, ale tak wyszło. Radna do powiatu, pani 

Agnieszka Fudała, witamy panią bardzo serdecznie. Następnie pragnę powitać wszystkich obecnych i 

przepraszam, bo na pewno kogoś pominę, więc wymienię tylko jak gdyby grupy zawodowe. Witam 

bardzo serdecznie Sołtysów. Bardzo serdecznie witam pracowników Urzędu Gminy I radnych, a przy 

okazji jak najszczersze gratulacje i życzenia miłej współpracy. Brawko. 

Szanowni Państwo następnym punktem jest wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. I o to 

poproszę panią Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej, panią Małgorzatę Pszczołę. Proszę pani 

Małgosiu. 

 

Małgorzata Pszczoła (Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej) 

Ja pozwolę sobie jedno zaświadczenie odczytać, bo ono będzie do każdego z radnych dokładnie takie 

samo. Teksty zaświadczenia: na podstawie art. 449 ustawy kodeks wyborczy Gminna Komisja 

Wyborcza w Brojcach stwierdza, że w wyborach, które odbyły się dnia 7 kwietnia 2024 roku... i teraz 

pozwolę sobie w kolejności alfabetycznej odczytać wszystkich radnych. 

Pani Marta Emilia Borucka wybrana została radną gminy Brojce. Zapraszam. 

pan Rafał Galewski, wybrany został Radnym Rady Gminy Brojce. 

Pan Roman Jakubowski wybrany został Radnym Rady Gminy Brojce. 

Pan Tomasz Kostrzewa, wybrany został Radnym Rady Gminy Brojce.  

Pan Zbigniew Piotr Kruk, wybrany został Radnym Rady Gminy Brojce. 

Pan Piotr Łukasz Łakomy, wybrany został Radnym Rady Gminy Brojce. 

Pani Wioleta Agnieszka Misikonis, wybrana została Radną Rady Gminy Brojce. 

Pan Wojciech Grzegorz Piasecki, wybrany została Radnym Rady Gminy Brojce. 

Pan Bartłomiej Piskrzyński, został wybrany Radnym Rady Gminy Brojce. 

Pani Helena Sikorska , wybrana została Radna Rady Gminy Brojce. 

Pan Krzysztof Stachura, wybrany została Radnym Rady Gminy Brojce. 

Pan Dariusz Adam Wołczak, wybrany został radnym Rady Gminy Brojce. 

Pani Magdalena Marta Wróbel , wybrana została Radną rady Gminy Brojce. 

Pan Krzysztof Rafał Żurek wybrany został Radnym Rady Gminy Brojce. 
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Jan Herman (Radny Senior) 

Dziękujemy bardzo. Następnym punktem, Szanowni Państwo, jest złożenie ślubowania przez radnych. 

W tym momencie poproszę państwa o powstanie. Ja odczytam rotę ślubowania. Wierny konstytucji i 

prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i 

uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Proszę usiąść.  

Może kilka słów o technice ślubowania, więc najmłodszych z Radnych, bo taka jest zasada, jest pan 

Dariusz Wołczak wyczytuje radnych z listy obecności. Kolejno wywoływani radni powstają i 

wypowiadają słowo ślubuję, można, tu jest taki akapit, dodać, "Tak mi dopomóż Bóg:. I proszę, panie 

Darku. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pani Marta Borucka. 

 

Marta Borucka (Radna rady Gminy Brojce) 

Ślubuję, tak mi dopomoż Bóg 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Rafał Galewski. 

 

Rafał Galewski (Radny Rady Gminy Brojce) 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Jan Herman. 

 

Jan Herman (Radny) 

Ślubuję, tak mi dopomóż, Bóg. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Roman Jakubowski. 

 

Roman Jakubowski (Radny) 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Tomasz Kostrzewa. 
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Tomasz Kostrzewa (Radny) 

Ślubuję 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Zbigniew Kruk. 

 

Zbigniew Kruk (Radny) 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Piotr Łakomy. 

 

Piotr Łakomy (Radny) 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pani Wioleta Misikonis. 

 

Wioleta Misikonis (Radna) 

Ślubuję. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Wojciech Piasecki. 

 

Wojciech Piasecki (Radny Rady Gminy Brojce) 

Ślubuję. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Bartłomiej Piskrzyński. 

 

Bartłomiej Piskrzyński (Radny) 

Ślubuję 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pani Helena Sikorska. 

 

Helena Sikorska (Radna) 
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Ślubuję. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Krzysztof Stachura. 

 

Krzysztof Stachura (Radny) 

Ślubuję. tak mi dopomóż Bóg 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Dariusz Wołczak. 

Ślubuje tak mi dopomóż Bóg. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pani Magdalena Wróbel. 

 

Magdalena Wróbel (Radna) 

Ślubuję 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Pan Krzysztof Żurek. 

 

Krzysztof Żurek (Radny) 

Ślubuję. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Dziękuję bardzo. Moim zadaniem, Szanowni Państwo, jest stwierdzenie, że ślubowanie złożyli 

wszyscy radni gminy Brojce, wybrani na kadencję IX na lata 2024 -2029. Następny nasz punkt to jest 

przyjęcie porządku obrad. Nie wiem, dlaczego tak jest, ale tak tak jest właśnie. Moim zadaniem 

następnym jest stwierdzenie kworum, czyli na 15 radnych jest 15 radnych obecnych, to także jest 

stwierdzenie z mojej strony, i przedstawię państwu porządek obrad, jaki mamy jeszcze do 

zrealizowania. Otwarcie inaur...... no trudno, otwarcie I Sesji Rady. Przepraszam. Drugi punkt to jest 

wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze, trzeci punkt to jest złożenie ślubowania przez radnych, 

czwarty przyjęcie porządku obrad, piąty wybór Przewodniczącego Rady, szósty wręczenie 

zaświadczenia o wyborze Wójta, siódmy złożenie ślubowania przez Wójta i ósmy punkt to jest 

zamknięcie obrad. Zawsze tradycyjnie było pytanie, czy ktoś ma, ktoś chce wnieść do porządku obrad 

jakiś punkt. Czy coś w tym. Czy jakąś zmianę. Nie widzę. Proszę państwa, czyli uważam, że taki 

porządek obrad można poddać pod głosowanie, prawda? I głosujmy w takim razie. Kto z państwa, z 
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pań, panów radnych jest za przyjęciem tego porządku obrad. Kto jest "za", "przeciw", i kto się 

wstrzymał? Szanowni Państwo. Powiem ładniej. Wysoka Rado. Głosowało 15 radnych, wszyscy 

głosowali "za". Przeciwnych nie było, wstrzymujących się także nie było. Dziękuję. Zatem punkt, 

następny punkt to jest wybór Przewodniczącego Rady. 

Informuję państwa, że zgodnie z art. 19. ust 1 ustawy o samorządzie gminnym Rada wybiera ze 

swojego grona Przewodniczącego bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Proszę państwa, żeby ten punkt przeforsować proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Rady Gminy. 

 

Rafał Galewski (Radny Rady Gminy Brojce) 

Chciałbym zaproponować na Przewodniczącego Rady pana Piotra Łakomego. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Czy pan Piotr Łakomy, Pan Radny Piotr Łakomy się zgadza? 

 

Piotr Łakomy (Radny) 

Tak, zgadzam się? 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Dziękuję, zapisujemy Pana jako kandydata. Proszę ktoś. Zgłaszajcie. Czy ja w tym momencie mogę 

uznać, że listę kandydatów można zamknąć? Niniejszym to czynię. Dziękuję. 

Szanowni Państwo aby dokonać wyboru, aby dokonać wyboru Przewodniczącego Rady, potrzeba nam 

jest komisja skrutacyjna i w tym momencie zajmiemy się powołaniem członków do komisji 

skrutacyjnej. Komisja skrutacyjna w liczbie 3 radnych, aha, dlaczego jest ta komisja potrzebna? 

Ponieważ głosowanie odbędzie się w sposób tajny, no i wiadomo tam jest procedura liczenia głosów 

itd. Itd. Więc Szanowni Państwo, proszę o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 3 osoby 

nam są potrzebne. 

Proszę pani Helenko? Proszę? 

 

Helena Sikorska (Radna) 

Zgłaszam siebie. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Aha, dobrze, czyli aha, czy pani Helenka się zgadza? Bo tak, tak, proszę, zapisać panią Helenkę. 
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Wojciech Piasecki (Radny Rady Gminy Brojce) 

Ja chciałbym podać kandydaturę kolegi Romana Jakubowskiego. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Czy pan Roman Jakubowski się zgadza? Zgadza się. Jeszcze jedna osoba jest nam potrzebna. 

 

Dariusz Wołczak (Radny Rady Gminy Brojce) 

Zgłaszam kandydaturę pana Tomasza Kostrzewy. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Czy pan Tomasz Kostrzewa się zgadza. 

 

Tomasz Kostrzewa (Radny) 

Tak. Zgadzam się. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Dziękuję bardzo, czyli mamy komplet, już więcej nie zgłaszamy czy zgłaszamy jeszcze, nie widzę. 

Zamykamy listę zgłoszeń, więc teraz przystąpimy do głosowania. 

Szanowni Państwo. Ale za trzema osobami jednocześnie, tak. Więc moim zadaniem jest ogłoszenie 

głosowania w sprawie powołania komisji skrutacyjnej. Kto z pań, radnych i panów radnych jest za 

wyborem komisji skrutacyjnej w liczbie trzech osób i składzie: pani Helena Sikorska, Roman 

Jakubowski, Tomasz Kostrzewa proszę, kto jest "za", kto jest "przeciw" i kto się wstrzymał. 

Wynik jest bardzo ładny. Wszyscy radni, czyli 15 głosowało za, nie było sprzeciwu i nikt się nie 

wstrzymał. Dziękuje, uważam, że komisję skrutacyjną za powołaną. 

Ja korzystam z podpowiedzi, Szanowni Państwo, bo ja pierwszy raz prowadzę sesję, jestem troszeczkę 

poddenerwowany, także proszę, mieć to na uwadze, że mi tak nie idzie, nie bardzo idzie to, ale myślę, 

że z panią Anią damy radę i teraz pani Aniu, co następnie. 

 

Anna Bielecka-Tyszer (Inspektor UG Brojce (Biuro Rady)) 

Teraz Komisja Skrutacyjna przeprowadzi głosowanie. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Aha, dobrze, więc tak, proszę komisję skrutacyjną do działania, proszę tutaj do pani Ani. A my co? 

Przerwę, krótką? Czy tak?  

Wysoka Rado proponuje 10 minut przerwy na ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej i na 

rozpoczęcie jej działania. Proszę o przerwę. 

 



Strona 11 z 19 
 

Jan Herman (Radny Senior) 

Więc proszę państwa, proszę komisję o przystąpienie do pracy i przeprowadzenia głosowania. 

 

Roman Jakubowski (Radny) 

Proszę Państwa. Proszę panią Borucką Martę, pan Galewski Rafał, przygotowuje się pan Jan Herman, 

pan Jakubowski Roman, pan Kostrzewa Tomasz, pan Zbigniew Kruk się przygotowuje, pan Piotr 

Łakomy się przygotowuje, pani Wioleta Misikonis następna, pan Wojciech Piasecki, Pan Bartłomiej 

Piskrzyński się przygotowuje, panią Helenę Sikorską zapraszam, pan Krzysztof Stachura, pan Dariusz 

Wołczak się przygotowuje, pani Magdalena Wróbel, i listę zamyka pan Krzysztof Żurek.  

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Wysoka Rado. Jest propozycja, żeby ogłosić 5 minut przerwy na sporządzenie protokołu i policzenie 

głosów przez komisję skrutacyjną. Także ogłaszam. 5 minut przerwy. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Prosimy przewodniczącą komisji rewizyjnej o odczytanie protokołu... przepraszam najmocniej .... 

skrutacyjnej. 

 

Helena Sikorska (Radna) 

Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania tajnego z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Brojce. Komisja skrutacyjna w składzie przewodniczący Helena 

Sikorska, członek Jakubowski Roman członek Tomasz Kostrzewa stwierdza, co następuje. W 

obradach uczestniczy 15 radnych. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, głosów ważnych oddano 

15, 15 radnych, głosów nieważnych brak. Zgłoszeni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów. 

Zgłoszony kandydat Piotr Łakomy otrzymał głosów "za" 15 przeciw zero, wstrzymało się zero. Uwag 

brak. Na tym protokół zakończono i wraz z kartkami z głosowania tajnego przekazano do protokołu z 

sesji. 

 

Jan Herman (Radny Senior) 

Bardzo dziękuje całej komisji skrutacyjnej. 

I Szanowni Państwo, smutna informacja. Moja rola już się kończy, bo w tym momencie zaproszę tutaj 

nowo wybranego pana Przewodniczącego, ale jeszcze chwilka, bo przedstawię uchwałę, co niniejszym 

czynię. Uchwała nr I łamane przez 1 przez 2024 Rady Gminy Brojce z dnia 7 maja 2024 roku w 

sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Brojce. Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym tekst jednolity Dz.U. z 2024 roku, poz. 609 uchwala się, 

co następuje stwierdza się wybór radnego Piotra Łakomy na przewodniczącego Rady Gminy Brojce §. 

2. Uchwała podlega poddaniu do publicznej wiadomości poprzez umieszczenie na tablicy ogłoszeń w 
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Urzędzie Gminy w Brojcach, a także jej treść na stronie internetowej Urzędu Gminy Brojce. I, Pani 

Aniu, proszę mi pomóc, to jest biuletyn. Dziękuję, oraz www.brojce.net.pl. 

Moje gratulacje, Panie Przewodniczący i zapraszam tutaj. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Szanowny panie Wójcie, Wysoka Rado. Bardzo dziękuję za poparcie mojej kandydatury, obiecuję w 

tym miejscu, że funkcję Przewodniczącego Rady będę starał się pełnić najlepiej, jak potrafię, mając w 

głowie dzisiejszy tekst ślubowania. Możecie państwo na mnie liczyć. Mam nadzieję, że będziemy 

współpracować, jesteśmy nową Radą IX kadencji i współpraca na pewno nam pomoże w dalszej 

realizacji celów, które sobie zamierzymy na początku tej nowej kadencji. Jeszcze raz serdecznie 

państwu dziękuję, dziękuję również tutaj, przedstawicielom powiatu, że dzisiaj jesteście Państwo 

obecni na I inauguracyjnej sesji. Dziękuję bardzo panu staroście Ryszardowi Chmielowiczowi, 

dziękuję również pani Agnieszce Fudale, radnej powiatu gryfickiego, z naszego, z naszego okręgu, 

Wiceprzewodniczącej, bo wczoraj odbyła się sesja powiatu, pani Agnieszka została 

Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu Gryfickiego. Tak, że bardzo się z tego cieszymy, liczymy na 

współpracę, liczymy na działania, tych działań na pewno będzie sporo. Wie, że będziemy 

współpracować na najwyższym poziomie i mieszkańcy po prostu będą z tego powodu zadowoleni. 

Jeszcze raz dziękuję bardzo za poparcie państwu, wszystkim radnym gratuluje objęcia Radnego Rady 

Gminy IX kadencji. Panu wójtowi również gratuluje wysokiego wyniku poparcia w wyborach w 

wyborach samorządowych. Dobrze, Szanowni Państwo, wysoka Rado. Przejdziemy teraz do 

kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. I dzisiejszy kolejny punkt, który mamy do 

zrealizowania, czyli pkt 6. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Wójta gminy Brojce i tutaj bym 

poprosił panią Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej, panią Małgorzatę Pszczołę o wręczenie 

stosownego zaświadczenia. 

 

Małgorzata Pszczoła (Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej) 

Odczytam treść zaświadczenia. Na podstawie art. 490 kodeksu wyborczego Gminna Komisja 

Wyborcza w Brojcach stwierdza, że w wyborach, które odbyły się dnia 7 kwietnia 2024 roku, pan 

Michał Zinowik wybrany został Wójtem Gminy Brojce. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Panie wójcie, taka moja propozycja, żebyśmy przeszli do kolejnego punktu i w następnej kolejności 

udzielę panu głosu. Możemy tak się panie wójcie, umówić? Dziękuję, bardzo, dziękuję. Przejdziemy 

do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. Złożenie ślubowania przez wójta to jest pkt 7. 

Zgodnie z art. 29 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. objęcie obowiązków wójta następuje z 

chwilą złożenia wobec Rady ślubowania. Panie wójcie, prosiłbym, żeby pan powtarzał za mną rotę 
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ślubowania. Ponieważ jest to obowiązek formalny do objęcia stanowiska. Więc bardzo proszę o 

powtarzanie. Obejmując urząd wójta gminy. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

Obejmując urząd wójta gminy. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Uroczyście ślubuję. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

Uroczyście ślubuję. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Że dochowam wierności prawu. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

Że dochowam wierności prawu. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

A powierzony mi urząd sprawować będę. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

A powierzony mi urząd sprawować będę. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Tylko dla dobra publicznego. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

Tylko dla dobra publicznego. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

I pomyślności mieszkańców gminy. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

I pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż, Bóg. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 
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Dziękuję. 

Tak, tutaj jeszcze chwila dla pana wójta, dla przedstawicieli urzędu oraz tu widzę powiatu. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

Już mogę, Panie Przewodniczący? 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Szanowni Państwo, wysoka Rado informuje, że obowiązek formalny został tutaj spełniony. 

Gratulujemy panu Wójtowi, życzmy powodzenia, liczę na to, jestem przekonany, że ta współpraca na 

pewno tutaj będzie. Jeszcze chwilę, panie wójcie, Przypominając sobie w 2018 roku, jak startowałem 

na radnego Rady Gminy i też się zastanawiałem, czy dobrze robię, że startuje. Myślę, że mogę 

powiedzieć, teraz w tym miejscu, że chyba podjąłem dobrą decyzję. Nowa Rada, nowe możliwości i z 

pewnością dużo pracy przed nami. Szanowni radni, panie panowie radni, no ale cóż? No na pewno 

sobie poradzimy, liczę na to i jestem przekonany, że będzie dobrze. Tak, że panie Wójcie jeszcze raz 

gratulacje w imieniu całej Rady Gminy i bardzo proszę, jeżeli pan sobie życzy o zabranie głosu bardzo 

proszę. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

Szanowni Państwo, powiem w ten sposób może to zabrzmi dziwnie, ale nigdy nie przygotowuje sobie 

przemówień. Ja zawsze staram się mówić szczerze, z serca i będzie tak tym razem również. Przede 

wszystkim chciałbym podziękować wszystkim osobom, które wspierają ,mnie w mojej pracy i 

osobom, które są przy mnie, niezależnie od tego, co się dzieje, a jest to przede wszystkim moja żona i 

mój syn i w tym miejscu chciałbym im serdecznie podziękować za to, że wspierają mnie. Często też 

kierunkują, bo wiemy dobrze, że czasami trzeba mieć dobrą duszę przy sobie, która potrafi pewne 

pomysły ukierunkować, ochłodzić, ale też i przegadać po prostu. Dziękuję ci, Marto, dziękuję ci, 

Miłosz za to, że jesteście. Dziękuję przede wszystkim mieszkańcom. Gminy Brojce za to, że po raz 

kolejny powierzyli mi państwo ten mandat zaufania, bardzo wysoki wynik, który osiągnąłem z jednej 

strony, bardzo mnie cieszy z drugiej strony nakłada ponownie to brzemię zobowiązania i obowiązku, 

który płynie z roty ślubowania. Postaram się również, tak jak powiedział pan Przewodniczący, nie 

zawieść, nie zawieść waszego zaufania po raz kolejny. Mam nadzieję, że przez te pięć i pół roku 

wspólnie z Radą, która z nami współpracowała tutaj z urzędem, nie zawiedliśmy tych pokładanych w 

nas nadziei i będę robił wszystko, aby było tak przez kolejne pięć lat. Dziękuję Radzie Gminy, która 

jest tutaj z nami wspólnie dzisiaj. Co piękne, jesteście państwo podczas pierwszej sesji zgodni. To, że 

ktoś głosuje zawsze tak samo nie zaznaczy, że nie ma podejmować dyskusji, nie ma wyrażać swojego 

zdania. Ja naprawdę cenię sobie te osoby tych Radnych, właściwie w każdego Radnego, ale 

szczególnie właśnie, którzy potrafią dyskutować, ale też ze mną się sprzeczać, ze mną też nie zgadzać, 

bo w ogniu tych dyskusji często rodzą się dobre pomysły, a tak jak twierdzę i zawsze twierdziłem nie 
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wszystko wiem najlepiej i często potrzebuję wsparcia, często potrzebuję też innego spojrzenia, 

niekiedy też na moje oryginalne pomysły. To jest bardzo istotne. Dziękuję pracownikom Rady Gminy 

za ich dotychczasowe oddanie, za lojalność i za współpracę. I chciałbym również podziękować 

osobom, które są tutaj dzisiaj z nami. Zacznę od pana Starosty i od pani Radnej Powiatowej, na 

których współpracę mogliśmy liczyć z Agnieszką, jako wcześniej Radną, Przewodniczącą, teraz 

Radną Powiatową. Mam nadzieję, że będzie to dalej rozwijane, pan Starosta wspiera nas również jako 

samorząd, czego efektem są no Szanowni Państwo, nie ukrywajmy. Te efekty muszą być widoczne w 

terenie i są widoczne w terenie. Zamykamy dużą inwestycję powiatową z wsparciem finansowym 

naszego samorządu. Za to też dziękuję. Liczę na kolejne. Liczę, że te głosy mieszkańców będą 

słyszalne. Tutaj też to brzemię jest nałożone na Agnieszkę teraz, ale wiem, że wspólnie damy radę 

realizować te potrzeby, bo potrzeby z poziomu powiatu są, są ogromne, no są to główne arterie 

dojazdowe do naszych, naszych miejscowości, z czego, z czego już wiele się w tym zakresie dzieje. 

Nadchodząca kadencja, Szanowni Państwo i głos do naszych Radnych, ale też i do mieszkańców jest 

to kadencja, która jest potężnym wyzwaniem, to jest ogromne wyzwanie dla naszej gminy, to jest plan 

ogólny, musimy tą gminę ułożyć, dać jej kierunek na kolejnych lat 10, może 20 i jest to tak naprawdę 

duża praca, o którą państwa w tym momencie proszę i za zaangażowanie już z góry dziękuję, bo też 

będę potrzebował państwa wsparcia w podjęciu tego wyzwania. Dziękuję również mojemu 

przyjacielowi Radosławowi Drozdowiczowi, który jest tutaj dzisiaj z nami. Kiedyś tak żartobliwie 

mówiliśmy, że gminę, tak jak Świerzno czy Karnice, czy właśnie Brojce to gminę, który łączy, łączą 

wspólne problemy a przez to ci Wójtowie muszą częściej ze sobą kontaktować w pewnych kwestiach, 

ale ta wiedza i wymiana, wymiana doświadczeń jest niezwykle cenna. Dziękuję państwu wszystkim, 

oczywiście również Sołtysom. Może na końcu, ale to są bardzo ważne osoby, dla mnie są to osoby, 

które są, nazwijmy to na pierwszej linii frontu. Dziękuję za wasze zaangażowanie i te sms-y niekiedy 

popołudniowe i wieczorne. Postaram się zawsze kolejnego dnia, jeżeli to nie jest pilne odpowiedzieć, 

bo ten kontakt jest niezwykle ważny. Jesteście w pierwszym rzucie, pierwszej linii potrzeb 

mieszkańców poszczególnych sołectw i miejscowości. Dziękuję bardzo i w myśl roty ślubowania będę 

starał się dawać ze mnie, co najlepsze dla naszego samorządu. Dziękuję bardzo. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Bardzo dziękuję. Panie Wójcie, czy może ktoś z państwa chciałby zabrać jeszcze głos? Pan Starosta. 

Bardzo proszę. 

 

Ryszard Chmielowicz (Starosta Powiatu Gryfickiego) 

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado, Pani Przewodnicząca, Szanowni goście. Panie Wójcie. Z tej 

okazji, że obejmuje pan tak zaszczytne stanowisko, jak Wójt Gminy Brojce pragnę w imieniu Zarządu 

Powiatu i Rady Powiatu złożyć panu serdeczne gratulacje i duże słowa uznania. Pana wybór był 

efektem dużego uznania i szacunku i poparcia mieszkańców pana gminy w dowód zapewne Pańskiej 
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pracy. Jest pan również wysoko oceniany przez grono wielu samorządowców. Stąd m.in. tutaj 

gościmy, bo zdarzało, że się często, że mieliśmy okazję rozmawiać, dyskutować i dzielić się 

wzajemnymi osiągnięciami i wzajemnymi planami. Te słowa szacunku i uznania również kieruje do 

wszystkich Radnych wybranych na tą nową kadencję. Wspólnie podejmujecie to wyzwanie na lata 

24/29. Niełatwe wyzwanie. Zaufali wam mieszkańcy i oczekują od nas, od was, że zrealizujecie 

wszystkie plany zamierzenia oczekiwania. Że nie skończy się to dumą i satysfakcją z dnia dzisiejszego 

z wyboru, że został dokonany, że zostaliście wybrani, ale chciałbym wam życzyć, żeby ta satysfakcja i 

duma była na koniec tej kadencji, żebyście z dumą mogli patrzyć w oczy swoim mieszkańcom, w 

lustro zapewne też, bo często warto też i spojrzeć sobie was we własne oczy. Tego wszystkiego wam 

bardzo serdecznie życzę. Największe efekty osiąga się poprzez wspólne, wspólną pracę, poprzez 

wspólne działania, solidarne działania. Próbujemy to udowodnić właśnie tą inwestycją brojecką. Pan 

Wójt był łaskaw wspomnieć o tym, że takie przedsięwzięcie, jedno z ważnych, realizujemy, ale też i 

przypomnę, bo nie zawsze jest to widoczne. Zaczęliśmy od strony kolonii Przybiernowo. 2,3 km drogi 

do tej żwirowni i też przez taki najtrudniejszy teren wydawało się, że na długo nie zrobimy nic więcej. 

Zrobiliśmy chwilę później to bezpieczne przejście, no można by powiedzieć, że nie bardzo jest co tam 

wspominać. To 300 000 zł. Czyli jest też o czym mówić, bo dzisiaj takie bezpieczne przejścia mają 

swoje wymogi i one są powiązane z chodnikami, z oświetleniem, z oznakowaniem, z wyniesionym 

przejściem dla pieszych. Także to też niebagatelna kwota 300 000 zł. I wspólnymi działaniami. Co 

najważniejsze, że do takich wspólnych przedsięwzięć trzeba nieraz trochę taktyki, trochę taktyki. No i 

tutaj zapewne ta wysoka ocena Wójta, to wynika z tego, że właśnie aktywnie uczestniczył w tym, żeby 

przekonać, że z tej drugiej strony warto byłoby dojechać i zamknąć tą drogę, tą drogę do tej żwirowni 

i żeby ją zwłaszcza, że ona na tym odcinku od strony Brojc była chyba gorsza, niż z tamtej strony, 

zrealizowanej troszeczkę wcześniej. I wspólnymi działaniami. Bo często jak się aplikuje i wpisuje się, 

że no droga popegeerowska, bo w takim programie uczestniczyliśmy, że ona się tam wpisuje w ten 

program. No to dwa zdania. A jak się w tym decydentom, jak się ma szansę, żeby do nich dotrzeć, 

żeby im powiedzieć, że to gdzieś tam opuszczone miejsce, że czas najwyższy, żeby zadbać też o te 

popegeerowskie miejscowości, które same sobie zostały zostawione w zaszłościach, i to już głębokich, 

bo to trzeba już kilkadziesiąt lat już liczyć od tamtego czasu. I to wtedy dopiero, dopiero dociera. Że 

gdzieś tam ta mała gmina, która ma też swoje aspiracje, swoje ambicje, chciałaby poprawiać standard 

życia swoim mieszkańcom i tamtych wszystkich dróg. I to udało się przekonać tych decydentów do 

tego przedsięwzięcia. No ale to nic łatwo nie przychodzi, bo okazało się, że to i tak najwyższa kwota 

była. Właśnie, też o tym warto powiedzieć, bo jak rozmawialiśmy na ten temat to 8 milionów 

Słuchajcie, no to nie tych popegeerowskich to do 2 milionów tam można coś tam zdobyć i to możecie 

dostać. Ale 8 to za to kręcenie. No i właśnie te argumentacja każda inna, która się okazała skuteczna, 

ale ta droga kilkanaście milionów kosztowała, no mówimy no trzeba będzie coś zawężać, bo nie 

udźwigniemy, bo nie damy rady, no i wspólny projekt znaczy troszeczkę zawęziliśmy tam poszerzenia 

mniejsze, bo to jest standard tej nie wymuszał takiego czegoś. Ona w tej kategorii będzie 
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wystarczająco dobra. Wystarczająco dobrze spełniające te oczekiwania mieszkańców. Taką mam, taką 

mamy nadzieję, nadzieję, no to właśnie poprzez to i okazało się też jeszcze mało. No to tutaj 

dogadywanie się, że 500 000 Wy dołożycie, bo część z was w tej Radzie zasiada w kolejnej w kolejnej 

radzie, to pamiętacie, że należało to udźwignąć i wziąć we własne ręce też, żeby usatysfakcjonować 

naszych mieszkańców, żeby właśnie oni też mogli podsumować pozytywnie wasze działania i takich 

właśnie działań wielu życzę w tej najbliższej kadencji, w tej kadencji, tej, którą dzisiaj rozpoczynacie. 

Szansę będą bardzo duże, bo jak wiemy KPO zostało uruchomione. Te 600 000 000 000, nie 

600 000 000 000. To jest cały budżet Polski, on tam trochę 640 bodajże jego wielkość. Nie to, czyli to 

są ogromne pieniądze, to tak, jakby przeliczać na nasze budżety. Jak budżet powiatowy 120 000 000. 

Nie, no to nagle zastrzyk na 3 lata pozostaje niewiele czasu. Taki wysokości pełnego budżetu 

powiatowego, gminnego to są ogromne pieniądze, też i musimy umieć też mówić o tym, co 

zrobiliśmy. Bo pamięć ludzka jest, no krótka, jak się człowiek nie chwali tym, że zrobiliśmy coś tam, 

że to skok cywilizacyjny, że to, co się dzieje, że rozwój tej gminy, że Hossoland, że oczywiście to 

będzie wymuszało drogę z Trzebiatowa gdzieś tam, bo to trzeba połączyć to wszystko, żeby 

gospodarczo ten obszar rozwijać. Mi to głęboko na sercu leży, bo część z was wie, że się tutaj 

urodziłem, wychowałem w piłkę, grałem. Tak, że to jest też moja gmina. Oczywiście, z radością i z 

uśmiechem satysfakcją oceniam każdą jedną inwestycję, a sporo Wójt i wy wspólnie zrobiliście w 

tamtej kadencji. Nie zawsze się tym chwalicie, a to trzeba czynić, trzeba o tym mówić, trzeba to 

pokazywać, bo wtedy następuje również wsparcie elektoratu, wsparcie waszych mieszkańców, a nie 

narzekanie, że nic się nie zrobiło. To tak podcina trochę skrzydła nam wszystkim, nie. A tu chodzi o 

to, żeby wlewać trochę tego optymizmu, tej pozytywnej energii, żeby tej energii nam w tych 

działaniach nigdy nie zabrakło. I właśnie z tego miejsca chce życzyć Wam, żeby nie zabrakło wam 

wytrwałości, cierpliwości, żeby nie zabrakło wam energii w wykonywaniu tych wszystkich planów, 

zamierzeń, oczekiwań nie tylko swoich, ale przede wszystkim swoich mieszkańców, żeby poprawiać 

ten standard życia naszych mieszkańców. Żebyście właśnie na koniec mieli, została ta duma i 

satysfakcja z tego, co się zrobiło, trzeba zrobić wszystko, co można. Ja mówię, że jeszcze ciut więcej. 

Wszystkiego dobrego. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Bardzo dziękuję, panie Starosto, miło, również tutaj pan Starosta wspomniał, że pan z gminy Broice 

pochodzi, więc no też wszyscy Radni, będziemy mieć to na uwadze i na tą współpracę, i na tą pomoc 

będziemy bardzo mocno liczyć. Pani Agnieszko tutaj też liczymy też na te właśnie wsparcie, na tę 

pomoc. Czy ktoś z państwa jeszcze by chciał może zabrać głos. bardzo proszę. Pani Agnieszka Fudała, 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu. 
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Agnieszka Fudała (Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Gryfickiego) 

Dzień dobry państwu. Nie trzeba tak ciągle powtarzać, panie Starosto. Ja chciałam powiedzieć, że te 

urządzenia są zdecydowanie łatwiejsze niż w powiecie, ale to tylko tak w formie żartu. Mój 

przedmówca jest na pewno wyśmienitym oratorem, opanował wyśmienicie, sztukę retoryki. Mówię 

oczywiście o panu Staroście i na pewno takiej publiki nie będę miała, aczkolwiek wypada mi po 

prostu jeszcze raz pogratulować wszystkim Państwu Radnym, Paniom, Panom. Myślę, że tej pracy 

rzeczywiście będzie bardzo dużo. Mam świadomość, że ta odpowiedzialność spoczywa również na 

mojej osobie i mogę tutaj z tego miejsca zobowiązać się, że oczywiście nie ma innej możliwości, jak 

tylko współpraca, wielka pomoc i wzajemne wsparcie. W mojej strony jak najbardziej deklaruję. 

Natomiast chciałabym jeszcze na koniec, bo nie będę oczywiście zajmować tego czasu państwu, 

chciałabym powiedzieć, żeby Radnym Paniom, Radnym Panom, Radnym Sołtysom, tutaj panu 

Wójtowi, panu Przewodniczącemu, panu Wicewójtowi, pani Edycie, pracownikom urzędu, panu 

Mecenasowi również przede wszystkim przyświecą chyba nam wszystkim taki, takie motto. Może 

powiedzmy sobie wspólnie i zakończmy tą dzisiejszą sesję w taki sposób, aby zapamiętać: Pracujmy 

w ciszy, ale niech efekty robią hałas. Dziękuję. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Bardzo, dziękuję, bardzo, dziękuję, pan Wójt jeszcze bardzo proszę. 

 

Michał Zinowik (Wójt Gminy Brojce) 

Ja tak tylko krótko. Chciałbym również oczywiście złożyć gratulacje z wyboru i objęcia funkcji na 

poziomie powiatu. A to chciałbym wyrazić w formie kwiatowej czy kwietnej, jakkolwiek to można 

ująć. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Przepraszam, ja bym może poprosił, żeby tutaj pan może usiadł, tak? I do mikrofonu, żebyśmy tutaj 

mogli mieć nagrane? Bardzo bym prosił. Tak, dziękuję, bardzo. 

 

Radosław Drozdowicz (Wójt Gminy Świerzno) 

Szanowni Państwo, ja bym chciał z całego serca jeszcze pogratulować panu Wójtowi i całej Radzie i 

życzyć dalszego, tak wspaniałego rozwoju gminy Brojce. Z mojego punktu widzenia, patrząc z 

zewnątrz, naprawdę, po tych wielkich inwestycjach dziejowych, budowie S6, Hossolandu, naprawdę 

Brojce zamieniają się w miasto i panie Starosto, niedługo będzie się mówić, że Gryfice leżą koło 

Brojc, z czego wam z całego serca życzę i gratuluję wszystkim jeszcze raz i życzę owocnej pracy na 

rzecz Gminy Brojce i Powiatu Gryfickiego. Również gratuluję panu Staroście. Ponownie czeka nas 

również wspólna wielka inwestycja, bo połączenia drogowego Powiatu Kamińskiego z Powiatem 
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Gryfickim, czyli budowa drogi ze Świerzna do Pobierowa. Też dziękuję panu, gratuluję panu 

Przewodniczącemu wyboru, także wszystkiego dobrego. 

 

Piotr Łakomy (Przewodniczący Rady Gminy Brojce) 

Bardzo dziękuję panu Wójtowi Świerzna. Cóż, drodzy Państwo, ja może jeszcze tutaj, a propos 

Agnieszko, ja tutaj sobie pozwoliłem, tak Ciebie tutaj też wymienić z funkcji, dlatego że nasza gmina 

nie miała swojego człowieka, powiedzmy w ten sposób, w poprzedniej kadencji - z naszej gminy, 

więc dlatego też tutaj tak chciałem, żeby to wybrzmiało, żeby wszyscy mieszkańcy gminy, bo oglądają 

nas również za pośrednictwem internetowego mieszkańcy, żeby wszyscy po prostu wiedzieli, że to też 

wielki wyczyn. Tak że jesteś w Radzie Powiatu, że jesteś Wiceprzewodniczącą, czego też z całego 

serca tobie gratulujemy, stąd też moje takie tutaj przedstawienie twojej osoby, także jeszcze raz 

gratuluję.  

Szanowni Państwo, czy ktoś by jeszcze chciał? Może zabrać głos. Nie widzę, więc pozwolą państwo, 

że będziemy już zmierzać ku końcowi dzisiejszego porządku obrad. Mam nadzieję, że w 2029 roku 

wszyscy będziemy mieli takie takie nastroje jak dzisiaj. Mam nadzieję, że takie radosne i szczęśliwe i 

że wszystko będzie w porządku. Pozwólcie Państwo, że przejdę do pkt 8, czyli zakończenia obrad i 

dzisiaj w sposób uroczysty chciałbym zamknąć I posiedzenie Rady Gminy w dniu 7 maja 2024 roku. 

Bardzo państwu dziękuję za przybycie wszystkiego dobrego. Dziękuję. 
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